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a. stand van zaken zonnepark Zwijndrecht  
• Er is een bezwaarschrift ingediend het wachten is op de afhandeling. Dit leidt tot 

enige vertraging, Maar dit hoeft geen probleem te zijn omdat een goede 
aansluiting op het net ook pas over een paar jaar beschikbaar is. 

• Het bestuur heeft binnenkort een overleg met onze partners Eneco en Novar over 
en geactualiseerde businesscase 

b. stand van zaken Hardinxveld-Giessendam 
• Op dit moment worden de plannen voor de Betuwelijn  zover uitgewerkt dat 

gevraagd kan worden om offertes voor de aanleg. We hopen nog voor de 
zomervakantie deze vraag om offertes uit te zetten. 

• Wanneer daaruit een goed rendement komt kunnen we waarschijnlijk  eind dit 
jaar begin volgend jaar beginnen met werving van het ledenkapitaal voor dit park 

• Er is een tweede initiatief in Hardinxveld-Giessendam:  Zonneveld 't Groene 
Hartingshof. Wij overleggen met de initiatiefnemers, Grondeigenaren, of we tot 
een samenwerking kunnen komen. 

c. samenwerking met de gemeente Dordrecht 
• Het afgelopen half jaar hebben wij samen met de gemeente Dordrecht een 

traject doorlopen om onze samenwerking te verdiepen. Dit heeft er toe geleid dat 
wij samen een pilotproject  voor een energiegemeenschap/local for local kunnen 
opzetten.  

• De eerste voorkeur heeft het leerpark. Er wordt na de zomervakantie samen 
uitgezocht of en hoe dit kan worden vorm gegeven. 

d. oprichting Coöperatie Energie Samen Zuid Holland 
• Er is een projectbureau Energie Samen Zuid Holland dat energiecoöperaties 

ondersteunt. De activiteiten worden voor een belangrijk deel gesubsidieerd door 
de provincie Zuid-Holland. 

• Op dit moment is Energie Samen Zuid Holland formeel een onderdeel van 
Energie Samen landelijk. Landelijk is besloten dat moet worden toegewerkt naar 
en verzelfstandiging, zoals in sommige provincies al het geval is. 

• De coöperatie Energie Samen Zuid Holland is al opgericht. Van deze coöperatie 
kunnen alle energiecoöperaties in Zuid Holland lid worden. 

• Het bestuur wil dat doen omdat er door Energie Samen Zuid Holland activiteiten 
en diensten worden aangeboden waar wij nu gebruik van maken. 

e. Werkgroep toekomst Drechtse Energie. 
• Vanuit de werkgroep zal de stand van zaken worden toegelicht. 
• Na de zomervakantie komt er een bijeenkomst voor leden die hebben 

aangegeven actiever te willen worden. 
• We doen dit samen met Drechtse Stromen. 


